
Grundejerforeningen Langelandsgade 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

Dato: 12.10.2016 

Sted: Hos Karsten – nr. 79 

Deltagere: Ronald Christensen, Henning Olesen, Karsten Enggrob Andersen, Eva Sørensen 

Afbud: Per Brøndberg 

Referent: Eva Sørensen 

 

Dagsorden: 

 

Referat: 

Pkt.: Emne: Ansvarlig: 

1 Referat fra sidste møde 
Godkendt 

 

2 Nyt fra formanden 
Intet nyt. 

 

3 Nyt fra kasserer 
Ingen bemærkninger. 

 

4 Foreningstilbud på fibernet 
Per og Henning har været til møde hos RAH for at høre om fibernet. RAH har 
ønsket vores bemyndigelse til at lave kampagne for fibernet i området.  
Grundejerforeningen har ingen økonomi i det.  
For grundejerne vil det betyde, at etableringsomkostningerne er gratis, og det 
er op til den enkelte grundejer, om man vil med eller ej.  
Grundejerforeningen gør ikke mere i sagen. 

 

5 2 tilbud på udtynding af læbælte øst. Hede Danmark og Alstrup Skovservice 
Vi har modtaget tilbud fra Alstrup Skovservice. De kan ”klippe” alle de høje 
træer i hele læbæltet. De nedklippede træer lægges i området til tørring, 
hvorefter de flises. Efternedklipningen af de høje træer nedklippes resten af 
læbæltet til ca. 3 meters højde. I prisen er også indeholdt nedklipning af træer 
i bæltet ned mod bydiget samt udtynding mellem træerne ved legepladsen. 
Samlet pris: 13.625 kr.  
Vi har også modtaget tilbud fra Hede Danmark. De vil fælde de store træer, 
lægge dem til tørring samt efterfølgende flisning. Herefter topklipning til ca. 3 
meters højde. Tilbuddet indeholder også udtynding af bæltet ned mod 
bydiget samt træerne ved legepladsen. Herefter kan vi nøjes med 
vedligeholdelse hvert 2. eller hvert 3. år. Samlet pris: 9.825 kr.  
Bestyrelsen besluttede at tage imod tilbuddet fra Hede Danmark. Henning 
giver besked til begge tilbudsgivere.  
Bestyrelsen besluttede også at uddele orienteringsbrev til alle grundejerne, 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Henning 
 
 



således der er orienteret om, at vi går i gang med denne vedligeholdelse hen 
over vinteren og foråret. Ronald udfærdiger brevet.  

 
Ronald 

6 Vintervedligeholdelse 2016/2017 (tilbud indhentet) 
Henning har talt med kommunen, Kristian Korsholm, om de kan lejes til at 
rydde sne på lommerne. Kommunen har takket nej. De har en politik om, at 
de ikke vil konkurrere med private entreprenører. 
Henning har derimod modtaget tilbud fra Thomas Nielsen, Rindumvej 13, 
Ringkøbing, som kan skrabe sne/feje hele vejen rundt på lommerne i en 
bredde på 1½ m samt salte samtidig. De små stier ud til veststien bliver også 
skrabt/fejes og saltet. Timepris 812,50 kr. inkl. Moms og salt.  
Bestyrelsen besluttede, at vi prøver det et år, hvorefter vi kan genforhandle 
med ham. 
Henning melder tilbage til Thomas Nielsen, og spørger samtidig til, hvor lang 
tid han forventer det tager at skrabe/feje alle lommerne.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Henning 

7 Græsslåning 2017 og vedligeholdelse af grønne områder 
Også her har Henning indhentet tilbud fra Thomas Nielsen, som kan klare 
græsslåning hele året for 15.000 kr. Vi tager imod tilbuddet 1 år, hvorefter der 
skal genforhandles. 
Henning melder tilbage til Thomas Nielsen. 
Henning indhenter tilbud ved Hede Danmark vedr. vedligeholdelse af grønne 
områder, fx hækklipning mv.  

 
 
 
 
Henning 
Henning 

8 Eventuelt 
-Plantning af nye paradisæble hækplanter ud mod veststien ved nr. 72 – 80. 
Karsten og Ronald får fat på planter, hvorefter vi hjælpes af med at få 
planterne i jorden. 
-Oprydning efter hækklipningen i sidste uge er ikke gjort ordentlig. Karsten 
kontakter BM-Service, som tidligere har lovet, at der vil være pænt ryddet op 
efter klipningen. Kontrakten med BM-service udløb 30. september 2016.  

 
Karsten og 
Ronald 
 
Karsten 

9 Næste møde – dato og sted 
23. november 2016 kl. 18.30 på Italia – Karsten bestiller bord. 

 
Karsten 

 


